
Festival je kljub vsemu uspel
O Krlžankah, kl so mimogrede naša turlstična zna-

menitost, misllmo predvsem poleti, ko se tam odvija
večina predstav Ijubljanskega poletnega mednarod-
nega festivala. Žal tudl tokrat ne bo govor o kakem
obnavljanju, četudi nam propadajo, marveč gre za
nekako črto pod vsem dogajanjem V letošnjem
poletju, ko seje tu zvrstil že 32. festival po vrsti. Vsem
težavam navkljub, zlasti denarnim, je festival uspel,
čeprav nl bll tako pester, kot bl lahko bll.

»Menim, da nam je uspelo
. izoblikovati program po
! ustaJjenih načelih. To se pra-

vi, da smo naši kulturni sredi-
ni nakazali, kakšen je kultur-
ni utrip v svetu, tujcem pa pri-
kazali, kaj mi ustvarjamo ozi-
roma poustvarjamo,« je pove-
dal Janko Grilc, direktor Fe-
stivala, ki je zadnje dni avgu-
sta moral črtati nekaj pred-
stav s programa - verjetno za-
voljo cene ali morda kakih
drugih razlogov.

Pri nas je, žal tako, da so
cene vse važnejše, zlasti če jih
primeijamo s tujimi, ki so
mnogb višje. Zato je marsika-
teri nastop tujih umetnikov
lahko tudi vprašljiv, saj imata

tako ljubljanska kot sloven-
ska kulturna skupnost precej
plitko vrečo. Kljub temu pa je
na letošryem poletnem med-
narodnem festivalu nastopalo
skoraj več tujih izvajalcev kot
jih sicer pride v Ljubljano
skozi vse leto. Na ta način
ostaja tudi ime mednarodni
festival opravičeno. Tudi po
vsebini je bil precej pester, saj
so se zvrstile raznovrstne
predstave od opernih, gleda-
liških do tnusicla in folklor-
nih nastopov. Tako je bilo za
vsakega nekaj.

Kako je bilo z obiskom?
Različno, kajti vreme je bilo
velikokrat kislo, poleg tega pa
je štrene mešala še olimpiada,

saj so mnogi rajši obsedeli do-
ma pri televizijskih sprejem-
nikih, kakor da bi se odpravili
na kulturno prireditev. Kljub
temu pa direktor Festivala ni
nezadovoljen.

»Presenetjjivo veliko gle-
dalcev smo imeli ob domačih
predstavah, kakršen je bil na
primer Don Kihot, ki ga je
uprizorilo Primorsko dram-
sko gledališče. Prav tako je
bilo s Čmo vrvijo Svetlane
Makarovič. Tudi pevski zbor
iz Šentjakoba na Koroškem je
pel pred polrio zasedenim av-
ditorijem. Nekatere tuje pred-
stave pa so bile naravnost sla-
bo obiskane, kakor je to bil
primer gledališča iz Aten in
Crnega baleta iz ZDA,« je
naštel Janko Grilc.

Slab odmev so doživele tudi
nekatere folklorne prireditve,
sicer pa so v poprečju na Fe-
stivalu kar zadovoljni z obi-
skom. Za prihodnje leto pa si
seveda želijo, da bi bil njihov
spored lahko še pestrejši in bi
privabil še več gledalcev.
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